

REFERAT FRA FELLESMØTE (HOVEDSTYRE/AKTIVITETSSSTYRE)

Tid: Tirsdag 27. april 2021 kl. 09.30

Sted: Stornaustet, Vingsand

Til stede: Eli Lothe, Eli H. Nordmeland, Britt Aune Olsen, Fritjof Aune, Svein Stjern, Per Rødøy

Forfall: Olav Bulling

Saker 1) Referatsaker.

- a) Orgelet reparert, kr 7000,-. Kr 5000,- belastes kulturmidler.
Utkantteateret betaler resten!
- b) Erlend H. er på nytt utfordret til å komme med prisoverslag på seglet!
- c) 8 stk. årer + 8 stk. kasser bestilt av Utkantteateret v/Erlend H.
Tegninger oversendt!
Svein kjøper inn materialer! **NB!** Utkantteateret betaler!

2) Evt. tundager sommeren 2021.

- Gjennomføres som tidligere.

NB! Smittevernreglene gjelder fortsatt!

3) Evt. «treff» mai/juni 2021.

- Må utsettes til høsten pga. smittevernhensyn

4) Vedlikeholdsoppgaver sommeren 2021.

- Følgende oppgaver prioriteres i denne omgang:

- a) Ny inngangsdør på skolestua
- Eli L undersøker pris/innkjøp m.m.

Maling på ny bordkledning, naust og fjøs

Nye hengsler til naustdør

Nye beslag til vinduer, naust.

- Svein kjøper inn!

- b) Sikring i fjøset, nye stolper prioriteres

- Jorleif Harsvik har s.m. Eli L. vurdert materialbehov i fjøset,
mengde/dimensjoner

5) Dugnadsinnsats

Pga. fare for «slitasje» på den samme dugnadsgjengen, deles oppgavene tilknyttet Osen Bygdatun og Utkantteateret.

- Brynjar Strand blir kontaktperson tilknyttet oppgaver for Utkantteateret
- Han får sin «egen» dugnadsgjeng

6) Fjøsgruppe

Orientering v/Eli Lothe

- Egen fjøsgruppe (dugnadsgjeng) etablert
- Eli L blir leder for gruppa i fravær av Olav Bulling
- Låvegolv må sikres med nye stolper
- Det forutsettes tregolv + innredning/båser for div. husdyr + undervisningsareal for grupper fra barnehage og skole
- Det etableres samarbeid med barnehage og skole for videre planlegging
- Murene kalkes
- Steinmur må vedlikeholdes
- Har sendt forespørsel til Osen Trevare på husdyr/prisoverslag
- Jorleif Harsvik har vurdert materialbehov/ulike dimensjoner

7) Kronerulling, organisering

- Mangler fortsatt prisoverslag på segl, og saken må derfor utsettes inntil videre

8) Evt.

- a) Oppsatt gjerde rives/fjernes
- b) Montere ønskes innkjøpt
- c) Minnetavle etter kongeparets besøk på Osen Bygdatur er ønsket
- d) Neste møte tirsdag 4. mai kl. 04.05.2021

Møtet slutt kl. 10.30

Svein Stjern

-leder/sekretær-

NB! Alle benker utplassert i amfiet etter møtet! Her fikk vi god hjelp av Terje Rødøy og Arnfinn Sjørmeland!